
(O) – orientering  
  
(D) – drøftelse  
  
(B) - beslutning  

Dagsorden   

Skolebestyrelsen Buskelundskolen  
Skoleåret 20/21  

Mandag den 17. august 2020 kl. 19.00 – 21.00  
Buskelundskolen   
Personalestuen  

  
Mødeleder: Torben  
Referent: Susanne/Mette (referatet oplæses og godkendes efter hvert pkt)  
Forplejning: Skolen  
Vibeke deltager på skype – evt. i en del af mødet.  
  
Afbud sendes på mail til Torben/Mette  
  
Afbud:   
             
            
Gæster:  
  

Pkt  Dagsorden  Referat  Bemærkninger  

Pkt.1 (kl 19.00)  
(D+B)   

Konstituering (medarbejder- og 
ledelsesrepræsentanter deltager ikke 
i dette punkt)  

 
Formand: Torben Agersbæk Ali.  

 
Næstformand: Morten Skov. 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Susanne deltager som 
ledelsesrepræsentant 
efter at Trine er stoppet.  
  

Pkt.2 (Kl. 19.15)  Velkommen og præsentation  Torben gennemgik de forventninger, der ligger til medlemmer af en 
skolebestyrelse som forældrerepræsentanter 
Man skal huske at være repræsentant for alle forældre. Altså IKKE 
sidde og vende helt personlige områder vedr. eget barn. 
I bestyrelsesarbejdet må mMan må gerne have en anden holdning 

/mening end den der bliver vedtaget, hvilket man gerne måman må 

  



 ytre sig til andre forældre, men det 

anbefales, at man udviser sin uenighed på mødet og evt. får denne 
ført til referat. 
 
Præsentation:  
KL: Lilleskole og medarbejder rep. i bestyrelsen. (Er almindelig i 
Fritidsdelen, lige pt. vikar for CLS barsel som BH. KL. leder.) 

 
NM: Lærer i udskoling. Medarbejder rep. Projektgruppe 2. TR for 
lærerne. 

 
Ingelise: Har børn i alle afd.  
 (Er valgt som supl.)
 

 
Marie: Børn i Lille - og Storeskole, valgt medlem til bestyrelsen. 
 

 
Maria: Børn i Lilleskolen, 
Valgt medlem af bestyrelsen. 
 

 
Morten: Børn i Lilleskole og Storeskole.  
Valgt medlem af bestyrelsen. 
 
  
Søren: Børn i Lilleskole og Storeskole,  
Valgt medlem til bestyrelsen. 
  
Mette: Skoleleder siden 2017, startede som pæd.leder i 16.   

 
Birgitte har børn i Storeskole og Projektafd. 
Valgt medlem til bestyrelsen.  
 

  
Torben har børn i Storeskole og Projektafd.  
Valgt medlem til bestyrelsen.
 

 
  
  
  



Pkt.3  Elevråd  EleverneBørnene er blevet valgt i projektafd, men endnu ikke 

konstitueret. 
Ved bestyrelsesmøderne flyttes der rundt på dagsordenens punkter, 
så de har mulighed for at deltage i det der interesserer dem.  
 
Der har sidste skoleår været forsøgt med at medlemmer af elevrådet 
fra Storeskolen også deltager ved mødet. Mette foreslår, at der bliver 

evalueret på dette inden eleverne atter deltager.  
Konstituering er udsat pga. Corona. 
 
Der er tidligere blevet talt om at lave valget i dec, så man får yngre 
ind her og de har mulighed for at indgå og introduceres til arbejdet i 
foråret. 
 

En mulighed kunne være en virtuel konstituering. 
 
EleverneBørnene i Lilleskolen efterlyser også elevrådsarbejdet. De må 
også vente pga. corona.   

Deltager ikke, da de 

endnu ikke er 
konstitueret  

Pkt.4  (kl 19.20)  
  

Orientering fra skole og fritid  
• Personale  

• Skoleåret 20/21 – et kort 
rids  

• Skolestart & Corona  

• Andet  

• Vi har på skolen sagt velkommen til 6 nye ansatte. 
  
Line Sofie, Stine og Kristian i Lilleskole afdeling.  
Louise i fritidsdelen, vikar for Karen, der er udlånt til barselsvikar 
i skoledelen. 

CLS har født. Alt gik godt. 
 
Ane i Projekt.afd.  
 
Karina i Klubben. 
  

• Nye folk kursus, er startet op. En introduktion til vores 
platform og vores værktøjer, samt en gennemgang af regler og 
retningslinjer m.v. 
 

• HAB fraværende de næste 6 uger. Jeanette er vikar. (kendt 
vikar) 

 

• Vedr. Corona. Som alle andre steder i samfundet skal man 
testes, hvis man har symptomer på Corona. Det er selvfølgelig 
ikke altid fedt for vores forældre, men vi følger de restriktioner 
og retningslinjer, der bliver sat fra kommunen og 
sundhedsmyndigheder.  

 

  



• Vores holddeling kan gøre det mere besværligt med at vænne 
tilbage til almindelig skoledag. Da der fortsat er mange 
restriktioner, og vi almindeligvis blander børnene på hold mere 
end det vi kan inden for de nye regler.  

 

• Skolen har 20 års fødselsdag i skoleåret 20-21. 
 

• Motionsdagen bliver forberedt ude i afdelingerne i år, og ikke 
som vi havde håbet på en ny facon end tidligere, det er de 
muliges kunst. 

 

• I år arbejder vi med at skabe vitaliserende lærings og være 
steder for alle både voksne og børn. Udover det er vi også 
forpligtigede til at følge et kommunalt projekt ” Alle skal med”, 
men de to områder har vi fået til at snakke godt sammen. 

 

•   

Pkt.5 (Kl. 19.45)  
(O+D+B)  
  

Opfølgning på B&U-

udvalgets kapacitetsanslyse herunder 
skoledistrikter v. Torben (bilag3)  

  

På forrige møde deltog Jonas Sivertsen, Medlem af børne – unge 
udvalget i Silkeborg Kommune.  
Det vurderes der vil være en udfordring på vores skole og de andre 
skoler der ligger tættest på motorvejen, med dat rumme de børn der 
flytter til distriktet. 
 
Prognoserne på elevtTallene i 26/27 og fremefter er ikke helt sikre, 

men det vurderes, viser  at vi måske i 26/27Buskelundskolen skal 
være en 3 sporet skole. P, prognosetallene er dog forbundet med stor 
usikkerhed.  

 
Herfra Sskolen og bestyrelsen, skal vi være klare og skarpe på, 
hvordan vi kan være på forkant af denne udfordring og have en klar 
og skrap strategi for skolens udvikling og fremtid. 

  
 

Der er inviteret til dialogmøde vedr. udfordringen og Torben og Mette 
bliver inviteret. 
Ud over det blev Torben indkaldt af Formanden for Balle skole, her i 
ferien sammen med de andre naboskoler.  

Der er siden vores sidste 

møde indkaldt til 
dialogmøder.  



 

Der blev ytret et ønske om at spørge alle forældrene 
på skolen, hvad de tænker om udfordringen med 
kommunens kapacitetsudfordring set med Buskelund-briller for at 
have et solidt grundlag for planlægning af den fremtidig strategi. 

  
Når processen sættes i gang skal 

vi være  skarpe på, hvad vi selv 
ønsker.  

  
Vores udfordring er de fysiske rammer, så her skal der tænkes ud af 
boksen, så vi kan komme med konkrete forslag til børne-unge 
udvalget. 

 

Torben og Mette sørger for at sætte punktet på med proces, så vi får 
et strategisk målarbejde sat i gang.   

 
Hvilke konsekvensers får de forskellige scenarier.  

  
Evt. Høring af tilflyttere, børn og unge.   

Pkt.6 (Kl. 19.55)  
(O+D+B))  
  

Høringssvar  
• Budget 2021 (bilag1)  

• Kvalitetsrapport (bilag2)  

 Budget 2021 intention er at alt er godt, og skal videreføres – 
 
men MEEEEEN virkeligheden er lidt noget andet. Høringssvar fra 
tidligeresidste år til budgettet for 2019, kan godt indsendes igen, 
vores udfordring er fortsat den samme som sidst.  
Torben sender et høringsforslag ud til gennemlæsning, og I kan 

derefter kommentere.  
Forældre oplever ikke et kvalitetsløft i forhold til de midler, der er 
blevet tilført området.  
  
Tillæg til Kvalitetsrapporten: Vi har forkortet skoledagen og bruger 
tiden til at lave ekstra holddeling.,   
Der kommer ikke hørringsforslag fra Buskelund til denne del. Mette 
orienterer skoleafdelingen.  

  

Pkt. 7 (Kl. 20.25)  
(O+D)  
  
  

Forslag til mødedage & 
mødetidspunkter:  
  
Torsdag den 24/9, flyttes til 21/9  
Dialogmøde tor 22/10 (Formand + 
sk-leder)  
Tirsdag den 27/10   
Torsdag den 19/11  
Mandag den 7/12  

Torben laver en lille video til efterårets forældremøder og fortæller 
kort om de områder bestyrelsen vil arbejde med dette skoleår.  
 

Mette sender datoer ud med referatet. 
  
  
  
  
  

Afsættet er rullende 
mødedage i løbet af året. 
Husk kalender  



Onsdag den 13/1  
Tirsdag den 23/2  
Uge 10 – dialogmøde  
Mandag den 15/3  
Tirsdag den 20/4  
Mandag den 17/5  
Torsdag den 17/6  
  
Årshjul  
  

 
Til Årshjul: 

 
Fremtidens skole, og vores udfordring med de fysiske rammer. 

 
Kommunikation mellem forældre og bestyrelse.  

 
Tænk gerne på, hvad skal definere os som bestyrelse. Hvad vil vi 
gerne arbejde med?  
 

Næste møde tænker vi ovenstående ind i en årsplan.  

 
Principper og retningslinier.  
 
Dagsorden sendes ud til suppl, og I er velkommen til at deltage hvis 
der er noget, I gerne vil deltage i. Evt. bilag vil komme ud med 
dagsorden.   

  Proces omkring Corona-skolen – 
glæder og udfordringer. (SM)  

  

  

Rykkes til næste møde  

Pkt.8 (Kl. 20.45)  
(B)  

Evt   
samt punkter til næste møde    

Ingelise:ØDer ønske oms  
Dejligt, hvis der er en mere skarp dagsorden, så man kan se hvilken 
beslutning, der forventes, der bliver taget ved mødet.   

  

Pkt.9 (20.55)   Godkendelse af hele referatet fra i 
dag  

Referatet sendes rundt til kommentering inden det lægges på skolens 
hjemmeside.   

  

  

  

  
  

  
  
  

   
 


